
  
 Oslo kommune 
 Bydel St. Hanshaugen 
Barne- og ungdomsforvaltningen 

   
 

Protokoll 1/05 

 
 
Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: tirsdag 15. februar 2005 kl. 17.00     
Sekretariat: 23 47 53 95  
 
 
Møteleder: Sunniva Sved Johnson  
   
Tilstede: Maria Gammelsæter,  

Ena Pinjo,  
Janecke Ramstad Sandvik,  
Oda Aase Johnsen,  
 

 

 Peik Gjestvang Greaker 
Adrian May 

 

Forfall: Ina Rosenberg Stavrum,  
Andreas Halse 

 

   
Møtesekretær: Karin Swanstrøm  
 
Åpen halvtime 
Godkjenning av innkalling 
Godkjenning av sakskart 
Informasjon  
Eventuelt 
 
Ungdomsrådets egne sake r 
 

?? Det har kommet inn 2 nye søknader til utdelingen av tilskudd til lokale ungdomsråd i 
bydelen. Arbeidsgruppa med Ena, Ina og Janecke legger frem søknadene på neste UR-
møte. 

?? Internettsiden jobbes det videre med. 
?? Kommet inn flere forslag til ny logo for bydelens UR.  En gruppe innhenter tilbud på 

gensere med UR-logo til bruk for UR i ulike arrangementer hvor UR kan 
markedsføres. 

?? Ungdommens kulturmønstring (UKM) arrangeres 12.mars i aulaen på Marienlyst 
skole med påfølgende diskotek på Marienlyst fritidsklubb. Ena og Ina skal være 



 ii

konferansierer.  Informasjon om UKM og oppfordring til deltakelse har blitt gjort i 
alle klassene på Ila  skole. Marienlyst og satt opp plakater på St. Sunniva skole og de 
videregående skolene som ligger i bydelen. 

?? Oppsummering av Kafédialogen 10.febr.  Spennende og interessant å være med. Stort 
engasjement fra ungdommene.  Det  kom frem mange gode ideer.  Viktig at de blir fulgt 
opp. Noen mente det var for mange temaer ( 11 temaer).  Viktig å ta bevare de tilbudene 
som allerede eksisterer;  klubbene, ungdommens OL  (UL) etc.. Helsestasjon for ungdom 
som reduseres fra februar av til én dag i uken ble diskutert i flere grupper.  Arenaer for 
møte mellom ungdommene og politikerne ble diskutert og imøtegått av de politikerne 
som var tilstede. Andre temaer berørte ungdommenes skolesituasjon – stor beklagelse og 
skuffelse over at ingen lærere deltok.  Ønsket at de voksne skulle vært  tilstede større del 
av tiden.  Ungdomsrådet  fremhever betydningen av å bli hørt og  få mulighet til å 
diskutere saker med voksne. Ungdomsrådet vil sende et brev til Ila skole og Marienlyst  
skole hvor de beklager at ingen lærere prioriterte å delta.  Idébanken leverer en rapport 
med  oppsummering slik at ungdomsrådet kan jobbe videre utfra de forslagene som 
utkrystaliserte seg som viktige. Det blir ungdomsrådets ansvar å videreføre dette i 
samsvar med prosjektet ”Ungdom, Medvirkning og Mangfold”.  Rapporten blir delt ut til 
de som deltok på Kafédialogen.   
?? Ungdommens bystyremøte 31.03.05.  Bydelens ungdomsråd blir representert av Ena, 
Sunniva, Peik og Maria. 
?? De samme representantene deltar på et  kurs 17.03.05  i regi Ung Medbestemmelse 
med tema: ”Ta ordet”. Viktig med øvelse i og kunnskap om hvordan  ”ta ordet” i store 
forsamlinger. 
?? Ungdomsrådet tar imot besøk fra ungdommer fra Guatemala til en mini- leir i juni. Det 
skal være en utveksling  ungdom i mellom i regi av Ung Medbestemmelse. Målet er 
interkulturell læring og dialog og vennskap mellom gruppene.  Det blir verksteder med 
drama, kunst og lignende. Mer informasjon kommer senere. 
?? Veldedighetskonsert.  Dette prosjektet arbeides det videre med.      
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Sak 1 /05    Protokoll desember 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Vedtak: 
 
Godkjent 
 

 Sak 2 /05    Bjørnstjerne Bjørnsons plass 1,NRK -Søknad om 
midlertidig omdisponering av grøntområde og dispensasjon fra 
gjeldende bebyggelsesplan 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

1. Bydelsutvalget anbefaler søknaden om midlertidig omdisponering av grøntområde. 
            frem til permanent kjøreadkomst og parkering i underjordisk anlegg under fremtidig  

nybygg er på plass. 
2. I forbindelse med etablering av gjerde langs gang- og sykkelveien bør grøntstripen 

anlegges samtidig. 
 
 
 Behandling: 
Det er viktig at de grønne lungene blir opparbeidet igjen. 
 
Vedtak: 
Tatt til orientering 
 
 


